

## **Экзамены для поступления в Академию Ага Хана для учащихся 6 классов из Таджикистана.**

Академия Ага Хана в Момбасе принимает заявки на участие в предварительной онлайн-аттестации, которая пройдет 25 Января 2025 года для детей, которые в настоящее время учатся в 6 классе в Таджикистане.

### **Квалификационные требования:**

Ребенок должен быть гражданином Таджикистана и учиться в школе в Таджикистане как в 5-м, так и в 6-м классе.

### **Академические требования:**

Ребенок должен соответствовать следующим академическим требованиям:

- Оценка 5 по всем предметам в первой половине 6 класса (первая и вторая четверть).  
Допускается оценка 4 по одному предмету.

Пожалуйста, перейдите по этой ссылке, <https://forms.gle/kADzhHkRNSvWo4xP9> чтобы выразить свой интерес.

Форма заявки будет открыта с 31 Декабря по 7 Января **2025 года**.

### **Вам потребуется загрузить:**

- Скан табелей успеваемости ребенка за первую и вторую четверть 6 класса (скан).
- Скан свидетельства о рождении ребенка.
- Электронная фотография ребенка, сделанная в 2024 году. Это будет проверено, когда ребенок будет онлайн во время экзамена.

### **Для участия в онлайн-тестировании вашему ребенку обязательно потребуется:**

- Компьютер с видеокамерой.
- Стабильное подключение к Интернету.
- Тихая комната, где больше никого нет.
- Адрес электронной почты @gmail.com

По результатам предварительного оценивания небольшая группа студентов будет приглашена для участия в очном экзамене в марте 2025 года.

Успешные студенты присоединятся к Академии в августе 2025 года.

Крайний срок подачи заявки – Вторник, 7 Января.

Если у вас есть вопросы, пишите на почту [itid.admissions@agakhanacademies.org](mailto:itid.admissions@agakhanacademies.org)

Если ваш ребенок НЕ учится в 6 классе, но вас интересует Академия, перейдите по этой ссылке: <https://www.agakhanacademies.org/mombasa/admission-requirements>

## Assessments for Grade 6 Students from Tajikistan to attend the Aga Khan Academy Mombasa

The Aga Khan Academy Mombasa is pleased to announce that an online preliminary admission assessment will be held on 25 January, 2025, for children currently studying in Grade 6 in Tajikistan.

### Eligibility Requirements:

The child must be a citizen of Tajikistan and have studied at a school in Tajikistan in both Grade 5 and Grade 6.

### Academic Requirements:

The child must meet the following academic requirements:

- Marks of 5 in all subjects in Term 1 and Term 2 of Grade 6. One score below a 5 is allowed for each term.

The application can be found here: <https://forms.gle/kADzhHkRNSvWo4xP9>. The application will be open from 31 December, 2024-7 January, 2025. You will be required to upload:

- A scan of the child's 2 transcripts from Grade 6.
- A scan of the child's birth certificate.
- Electronic photo of child taken in 2024. This will be verified when your child is online during the assessment.

To participate in the online assessment your child will need ALL of the following:

- A computer with a video camera
- A smartphone
- A stable internet connection
- A quiet room with no one else present
- A @gmail.com email address

Based on the results of the preliminary assessment, a small group of students will be invited to participate in an in-person assessment in March 2025.

Successful students will join the Academy in August 2025.

The deadline for submitting an application is Tuesday, 7 January, 2025.

If you have any questions, please email [itid.admissions@agakhanacademies.org](mailto:itid.admissions@agakhanacademies.org).

If your child is **NOT** in Grade 6 but you are interested in the Academy, please follow this link: <https://www.agakhanacademies.org/mombasa/admission-requirements>.